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       01/2024מן המðיין שלא   פרוטוקול ישיבת מליאה 
     11:30  שעה:         06/01/2024מיום:   

  
לישיבתה   06/01/2024מליאת המועצה המקומית אעבלין , התכðסה היום , יום שבת ה  

ע"פ הזמðה שðשלחה מראש לכלל חברי     11:30בשעה   01/2024שלא מן המðיין מס'  
  המועצה . 

  
  : משתתפים

 ראש המועצה  –מאמון שיח' אחמד   - 1
  סגן ממלא מקום ראש המועצה   –יוסף ג'רג'ורה   - 2
  חבר המועצה  – ðדאל אדריס  - 3
  חבר     –    פחרי מוחסן  - 4
 חבר   – מחמוד מריסאת    - 5
 חבר   –ראמי מארון   - 6
 חבר   – יוסף עותמאן  - 7

  
  :ðעדרים

עבדאללה    -5עבדאללה מואסי    -ð4אדר תיים    -3יוסף יעקב     -   2  אליאס פרעוðי - 1
  אדריס  

  
עו"ד    -3גזבר המועצה ,    –חטיב חטיב    -  2מזכיר המועצה ,  -אמיר חביב    -1  :השתתפו  

     מהðדס   –סמעאן זהראן   -4מבקר פðים  – עמאד גזאוי 
  

  .  11:15ראש המועצה פתח את הישיבה בשעה 

קסום ולכל תושבי הכפר במות חבר המועצה  תחילה ברצוðי לשלוח תðחומיי למשפחת  
  סוהיל קסום זכרוðו לברכה אשר ðפטר בצורה טראגית . 

,    –חבר המועצה החדש מר פחרי מוחסן   אשר ðמצא אחרי המðוח ברשימת הסיעה 
  ðכðס לתפקיד חבר המועצה אחרי שðשבע אימוðים בפðי המליאה . 

 תב"רים לפי הרשימה : אישור  - 1
a.  ים עבור קרצוף וריבוד כבישים .  400,000תב"ר בסךðממשרד הפ ₪ 
  

  התב"ר אושר פה 
 ₪ ממשרד הפðים עבור הצללת חצרות גðי ילדים .   92,000תב"ר בסך  - 2

  
  התב"ר אושר פה אחד 

  
 מליון ₪ ממשרד השיכון עבור פיתוח שכוðות ותיקות .  1תב"ר בסך  - 3

  
  אושר פה אחד  התב"ר

  



2 
 

₪ ממðהל התכðון עבור העסקת מהðדס פרויקטים   779,167תב"ר בסך  - 4
 .  550ומתכðן מתקציב החלטת ממשלה 

  
  התב"ר אושר פה אחד 

  
  . הציג את ההרשאה וðתן הסבר אודות השימושים בה:  ראש המועצה

  
  

מצבו גרוע מאוד ומשרת שכוðה    מציין שהכביש ליד אולם אלרשיד:  ראמי מארון
שלמה , אין רוחב מספיק , אין מדכות ואין תאורה ומבקש לקחת אותו בחשבון  

  . בתקציבי הפיתוח הקרובים
  

מסכים איתך , הכביש מצריך טיפול ומחייב הסדרה וגם מחייב  :  ראש המועצה
  .  אותðו טיפול בעðיין הðיקוז שמוביל משם לכיוון בית משפחת עיסאווי

כרגע התוכðית אושרה והרבה תושבים רוצים להגיש בקש/ות להיתרי בðייה והדבר  
וכו' , לכן המצב מחייב אותðו  מחייב תשתיות לרבות כבישים , ðיקוז , מים ביוב 

בהתאם לצורך ולמצב  להתחיל ויות באיזה איזור לערוך בדיקה ולקבוע סדר עדיפ
  הקיים בשטח . 

  
  שצריך לטפל בה . כוðה יש בעייה עם הðיקוז : גם אצלðו בש מחמוד מריסאת

  
: ðכון , המעביר והכביש שם מחייבים טיפול כמו מספר ðקודות   ראש המועצה

  ביישוב  
  סדר : ראש המועצה : מבקש להוסיף ðושא ל

הרשות שייכת לאשכול ערי המפרץ והאשכול זכה בקול קורא מטעם משרד הגðת  
מðוף, ואðחðו כרשות באשכול  עבודת  –בתחום פיðוי פסולת גושית וגזם  הסביבה 

  עבור ביצוע עבודת המðוף עבור הפסולת הגושית והגזם .זכאית לקבל סבסוד 
  ₪ 55,000ועולה לðו כ כיום המועצה מבצעת את העבודה על חשבוðה מהתקציב שלה 

  3לחודש , המעבר של הרשות דרך האשכול במסגרת הקול קורא ðקבל מימון למשך 
. לאור זאת המועצה חתמה על חוזה  מהעלות  50%שðים והדבר יביא לחסכון של כ 

  ל .מול האשכול לביצוע העבודה ובקרוב יתחילו בעבודת המðוף דרך האשכו 
  

  החוזה מולך האשכול הובא להצבעה . 
  ד ר פה אחהחלטה : מאוש

  
ð 12:30עילת הישיבה בשעה ראש המועצה הכריז על    

  
 

  
  רשם פרוטוקול 

 מזכיר המועצה   – אמיר חביב 
 

 


